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      Nieuwsbrief 13 - oktober 2024   We gaan vooruit, een korte samenvatting 
 
De puzzelstukjes vallen langzaam op zijn plaats. In deze nieuwsbrief gaan we een aantal punten 
toelichten. We houden hier een slag om de arm, omdat nog niet alles in beton is gegoten, maar het 
geeft wel een richting waar we naartoe willen werken. 
 
De Projectgroep ONS doet een voorstel aan het bestuur waarbij alle facetten van een verhuizing 
worden meegenomen en meegewogen. Dit voorstal zal door het bestuur beoordeeld worden en na 
akkoord bij de leden in stemming worden gebracht. 
 
Het project is een stuk complexer geworden dan in eerste instantie gedacht. Denk aan de komst 
van padel, het wegvallen van indoorcapaciteit in de regio, maar ook de ontwikkeling van nieuwe 
baansoorten in combinatie met de veranderende weersomstandigheden. 
 
 Belangrijk: Bij de gemeente én de provincie staan alle lichten op groen!! 
 
Baansoort 
 
Uit de enquête van vorig jaar is naar voren gekomen dat leden bij voorkeur het hele jaar willen ten-
nissen én dat de voorkeur uitgaat naar een gravel of gravelachtige baansoort. Het hele jaar tennis-
sen zou mooi zijn, maar het seizoen verlengen van 40 naar 45 weken is al een mooie vooruitgang. 
Op basis van deze input hebben we eerder al besloten om een aantal baansoorten niet te onder-
zoeken. Denk hierbij aan kunstgras, beton en kunststof ondergrond (sportvloerachtig). 
 
Vorig jaar hebben we een werkgroep ‘baansoort’ in het leven geroepen om te onderzoeken welke 
baansoort het beste past bij de wensen van onze leden. We hebben contact gehad met de KNLTB, 
de tennisschool en we hebben (en gaan) een aantal verenigingen bezocht (onder andere T.C. Ber-
gen en Schagen T.C.) om hun ervaringen aan te horen.  
 
Op dit moment zijn er twee baansoorten die binnen de wensen van onze leden passen: gravel op 
afschot en roodzand kunstgras (zoals smashcourt). Beide baansoorten hebben voor- en nadelen. De 
baansoortkeuze zal mede gemaakt worden op basis van de veranderende weersomstandigheden, de 
aarde warmt op, waardoor het minder vriest én de aarde wordt natter, dus steeds meer regen. Een 
heel belangrijk aspect in de keuze voor een nieuwe baansoort. 
 
Gebouw 
 
Met ondersteuning van adviesbureau Treem werken we toe naar een opzet van het gebouw waar 
alle faciliteiten in terugkomen en die gereed is voor de toekomst. Samenwerken staat hier centraal, 
denk aan een bestuurskamer die door meerdere verenigingen gebruikt kan worden. Nagedacht 
wordt hoe we de verschillende identiteiten terug kunnen laten komen in het pand en het terras. 
 
Gelijktijdig werken we toe aan een constructie waarbij we het gebouw én de kantine kunnen behe-
ren en exploiteren. Dat zal een samenwerking worden tussen TVJ en JVC en beide partijen hebben 
uitgesproken dat we streven naar een dorps karakter met betaalbare prijzen voor een hapje en een 
drankje. 
 
Terrein 
 
Adviesbureau Sport&Ruimte helpt ONS (verenigingen en gemeente) bij de indeling van het park in 
zijn geheel (sport, evenementen en natuur) en bij de indeling van onze vereniging in het bijzonder. 
Parkeerplaatsen, natuur (bomen, hagen, struiken), ligging van de velden, ligging gebouw ten op-
zichte van de Velden, het terras en meer. Op dit moment zijn we de laatste aanpassingen aan het 
doen aan de tekening en zodra we hier uit zijn, zullen we deze met de leden delen. 
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Financiën 
 
Diverse gesprekken met de gemeente gaan er voor zorgen dat we inzichtelijk krijgen wat de kosten 
worden voor de ruimte die wij als vereniging nodig hebben op het nieuwe terrein. Hierin nemen we 
ook het beheer en de exploitatie van de banen mee. Het inzichetlijk maken van de kosten is een be-
langrijk onderdeel van het voorstel. Ook hier verwachten we in oktober/november duidelijkheid te 
hebben.  
 
Tekening 
 
Iedereen is razend benieuwd naar de definitieve tekening van het gebied. Ook hier zijn we in de 
laatste fase beland en zijn er nog een aantal kleine aanpassingen nodig om de tekening te kunnen 
delen. We weten dat een tekening meer zegt dan honderd woorden, maar het kan ook verwarring 
veroorzaken als er uiteindelijk iets anders uit de grond wordt opgebouwd. 
 
De komende periode 
 
Er worden werkgroepen gedefinieerd die zich vast mogen bijten in diverse deelprojecten, onder an-
dere ontwikkeling gebouw, ontwikkeling velden, natuur en groen, ontwikkeling evenemententerrein. 
Wij zullen ons vooral richten op de eerste twee deelprojecten, het gebouw en de velden. Maar zullen 
de andere deelprojecten nauwlettend volgen. 
 
Ook al lijkt het stil rondom het voorstel voor een verhuizing, er wordt hard gewerkt om de laatste 
restpunten af te ronden en een compleet voorstel aan het bestuur en vervolgens aan de leden voor 
te leggen. Streven is om dat in oktober/november gereed te hebben zodat het bestuur dit jaar of 
uiterlijk in het eerste kwartaal van 2025 het voorstel in stemming kan brengen. 
 
Het voorstel zal voor 90% de verhuizing afdekken, de andere 10% zal gaandeweg uitgewerkt wor-
den of heeft op dit moment minder prioriteit. 
 
Ook op dit moment van het onderzoek naar de mogelijkheden van een verhuizing hechten wij veel 
waarde aan een terugkoppeling van de leden. We doen dit voor onze vereniging, voor onze leden, 
voor de toekomst van de tennis– en padelsport, maar zeker ook om het sporten in Juliandorp nog 
aantrekkelijker en laagdrempeliger te maken. 
 
Ook jouw input is hiervoor van groot belang. 
 
 
 
 

Mail ons op ons@tvjulianadorp.nl 
 


